



Dronfield Badminton Association



Partnerstädte-Turnier

Sindelfingen (D) Dronfield (GB) Schaffhausen (CH)



2015
Victors



Hosted by Dronfield, UK
29th April - 2nd May 2016

Partnerstädte-Turnier

Sindelfingen (D) Dronfield (GB) Schaffhausen (CH)

A very warm welcome to Dronfield!

Dear friends,

This all started way back in 1988, well before some of today's players were even born, and this year we are welcoming 23 friends from Sindelfingen, and 16 from Schaffhausen, the biggest number for many a year.

I would like to say a special thanks to the hosts, who have welcomed our guests into their homes, without this support the friendship tournament would not be possible at all.

On behalf of the organising committee, I hope you all have a good time, play well and enjoy the events we have arranged for you.

Andy Ronksley

Herzlich willkommen an Dronfield!

Liebe Freunde,

Das alles begann 1988 zurück, lange bevor einige Spieler von heute wurden auch geboren. Dieses Jahr begrüßen wir 23 Freunde aus Sindelfingen, und 16 Freunde aus Schaffhausen, die größte Zahl seit vielen Jahren.

Ich möchte sagen einen ganz besonderen Dank an alle Hosts, ohne dass dies die Freundschaft Turnier unterstützen gar nicht möglich wäre.

Im Namen des Organisationskomitees, ich hoffe, dass Sie alle eine gute Zeit haben, gut spielen und genießen Sie die Veranstaltungen, die wir für Sie zusammengestellt haben.

Andy Ronksley



28th Town Twinning Tournament
29th April - 2nd May 2016

Our Shuttle supplier:



Our Tournament Sports Hall Sponsor:



We are grateful to the following Businesses and Tradespeople who supported us at Our Race Night fundraiser:



Richard Ellis
Painter & Decorator



The Pioneer
Family Social Club



Mobile numbers of the Organisation Team, just in case of emergency:
Handynummern des Komitees für den Notfall:

Andy Ranksley +44 7733 472691
Lorna Ranksley +44 7746 972700
John Sumner +44 7816 766166
Robin Hazelwood +44 7850 729972



Partnerstädte-Turnier

Sindelfingen (D) Dronfield (GB) Schaffhausen (CH)

The Programme / Das Programm

Friday 29th April

- 07.55 Collect our Swiss guests from Manchester airport, followed by the day spent in Matlock/Matlock Bath, then on to Dronfield later in the day.
- 16.40 Collect our German guests from Manchester airport, and then travel to Dronfield.
- 19.00 'Meet and Greet' for our guests to meet their hosts at the 'Hilltop Sports & Social Club', with a buffet for our guests.

Saturday 30th April

Breakfast with the Hosts

- 09.00 Badminton Tournament day at the Dronfield Sports Centre, (please try to be there on time to ensure a prompt start), with a welcome introduction by the Dronfield Mayor, councillor Liz Blanshard. Drinks and a 'rolling buffet' lunch are included. For our non-playing under 16 guests, an activity is planned, and for the adults a walk around Dronfield could be done.
- 19.00 Dinner, disco and tournament presentations at the Abbeydale Golf Club (from 19.00pm onwards until late).

Sunday 1st May

Breakfast with the Hosts

- 09.45 Day trip to 'Conkers' Adventure Park, leaving Dronfield at 10.00. Opportunity for group activities and 'experiences' in the park. A buffet lunch will be provided. Leaving about 16.00. (There is a small charge for hosts taking part in the group activities). Please bring warm clothing and suitable footwear as the group activities are outside.
- 19.00 At the 'Pioneer Club', Stonelow Road Dronfield for games and drinks from around 19.00 pm onwards, hot food will be provided.

Monday 2nd May

Breakfast with the Hosts

- 08.30 Fond farewell to our German guests, leaving the Dronfield Railway Station car park about 09.00, departure to Manchester airport for a 12.25 flight. Swiss guests have the chance to 'do your own thing' or spend the day in Chesterfield and visit the parish Church.
- 14.30 Fond farewell to our Swiss guests, leaving the Dronfield Railway Station car park about 15.00, departure to Manchester airport for a 18.45 flight.

Freitag, 29. April

- 07.55 Ankunft der ersten Gäste aus Schaffhausen am Flughafen Manchester.
10.00 Ein kleiner Wanderung in Matlock / Matlock Bath, dann später am Tag nach Dronfield fahren.
16.40 Ankunft unsere Deutschen Gäste am Flughafen Manchester. Rückfahrt nach Dronfield.
19.00 "Meet, Greet & Eat" mit allen Gästen und Gastgebern in Dronfield "Hilltop Sports & Social Club" mit einem Buffet für unsere Gäste.

Samstag, 30. April

Frustuck mit Gastgebern.

- 09.00 Badminton Turnier Tag im Dronfield Sports Centre, (bitte versuchen, dort pünktlich zu sein, um eine rasche Aufnahme zu gewährleisten),
09.30 Begrüßung und Einführung durch unsere Dronfield Bürgermeister, Liz Blanshard.
10.00 Badminton-Tournier mit international gemischten Teams
12.30 "Rolling Buffet", (Mittagessen) mit non-Alkoholikes getranke. Für unsere Gäste unter 16 der die nicht spielen, wir haben eine Aktivität geplant, und für die Erwachsenen ein Spaziergang rund um Dronfield.
19.00 Abendessen, eine Diskothek und die Turnier Präsentationen beim "Abbeydale Golf Club" (ab 19.00 Uhr an bis spät).

Sonntag, 1 Mai

Frustuck mit Gastgebern.

- 09.45 Treffe in Dronfield um 10.00 Uhr zu verlassen. Tagesausflug nach 'Conkers' Adventure Park. Gruppenaktivitäten und "Erfahrungen" außerhalb im Park. Ein Buffet-Mittagessen werden zur Verfügung gestellt. Der Park um etwa 16.00 zu verlassen. Bitte bringen Sie warme Kleidung und geeignetes Schuhwerk.
19.00 Am "Pioneer Club", Stonelow Straße Dronfield für Spiele und Getränke. Warme Speisen zur Verfügung gestellt werden.

Montag 2 Mai

Frustuck mit Gastgebern.

- 08.30 Abschied von unserer Deutscher Gäste beim Dronfield Bahnhof Parkplatz. 09.00 Abfahrt nach Manchester Flughafen für 12.25 Flug. Schweizer Gäste haben die Möglichkeit, zu "Ihr eigenes Ding machen" oder den Tag in Chesterfield verbringen und die Pfarrkirche besuchen.
14.30 Abschied von unserer Schweizer Gäste beim Dronfield Bahnhof Parkplatz. 15.00 Uhr Abfahrt nach Manchester Flughafen für 18.45 Flug.

28th Town Twinning Tournament
29th April - 2nd May 2016



Partnerstädte-Turnier

Sindelfingen (D) Dronfield (GB) Schaffhausen (CH)



Our Tournament Sports Hall Sponsor:



We are grateful to the following Businesses and Tradespeople who supported us at Murder Mystery Night fundraiser:



the carpeteer

Tel: 01246 41 44 44



Special thanks to the following people and organisations:

- All of the hosts for their time and hospitality.
- N.E. Derbyshire County Council and Dronfield Town Council for the use of the Sports Centre.
- The Dronfield Mayor for opening the event.
- The Dronfield Town Twinning Federation for their help and support.
- The Local Businesses and Tradespeople who have sponsored our fundraising events (shown in the programme).
- Hilltop Sports and Social Club, Abbeydale Golf Club, The Pioneer Club, for their hospitality and Andy Mitchell for supplying the Sunday night food.
- The organising team of the Dronfield Badminton Association and many others for their ideas, time, support and help.

Organisation note for our guests: In order to cover some of the costs of the weekend's events, we have to impose a charge of £45, this includes most things on the official programme, but not the drinks, except for the tournament drinks.

Ein besonderer Dank an die folgenden Personen und Organisationen:

- Alle der Gastgeber für ihre Zeit und Gastfreundschaft.
- N. E. Derbyshire County Council und Dronfield Gemeinderat für die Nutzung des Sportzentrums.
- Der Dronfield Bürgermeister für die Eröffnung des Tournament.
- Die Dronfield Städtepartnerschafts Föderation für ihre Hilfe und Unterstützung.
- Die lokalen Unternehmen und Handwerker, die unsere Fundraising-Veranstaltungen gesponsert haben (im Programm gezeigt).
- Hilltop Sport und Social Club , Abbeydale Golf Club, The Pioneer -Club, für ihre Gastfreundschaft und Andy Mitchell für organisierung der Sonntag abend essen.
- Das Organisationsteam des Dronfield Badminton Association und viele andere für ihre Ideen, Zeit, Unterstützung und Hilfe.

Organisation Hinweis für unsere Gäste: Um einen Teil der Kosten des Wochenende Ereignisse abzudecken, müssen wir eine Gebühr von £45 zu verhängen, schließt dies die meisten Dinge auf dem offiziellen Programm, aber kein Getränke, Ausnahme der Turnier Getränke.

28th Town Twinning Tournament

29th April - 2nd May 2016

Edgedale Service Station

665 Abbeydale Road (opposite Car Wash) Sheffield

OUR REPUTATION IS YOUR GUARANTEE

Established 30 years

Fully Trained Technicians

Tel: 0114 255 3844



No 1 parts supplier
in Dronfield

**Dronfield
Motor
Spares Ltd**

DMS

MOTOR FACTORS

ALL MAKES ALL PARTS
SUPPLIER

FREE LOCAL DELIVERY TO TRADE AND HOME

Car batteries in stock and fitted free

Free battery check

Wiper blades in stock and fitted free

Service parts • Number plates

Whatever your car needs

Dronfield Motor Spares

can offer help and advice



Unit 1 North House,

Callywhite Lane,

Dronfield, S18 2XR

01246 418752

Email: dronfieldms@gmail.com

STOCKISTS OF: - Autoglym - Spray paints - Engine oil
- Car mats - Light bulbs - Foot pumps/air compressors
- Xenon night breaker bulbs - Shampoo/wash and wax
- Anti-freeze - Brake Fluid - Screen wash - Brake cleaner
- Battery chargers - Air fresheners - Booster cables
- Nitrile gloves - Plus much more

Printed on behalf of

Dronfield Badminton Association *by*

Ecclesallprint

PRINT | STATIONERY | CARDS | INVITATIONS

**237A Ringinglow Road,
Bents Green,
Sheffield
S11 7PU**

0114 453 95 62

info@ecclesallprint.co.uk